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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

18. december 2007

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 93
I forlængelse af TRU alm. del - spm. 92 bedes ministeren forklare, hvorfor de 
nye elektroniske færdselstavler på motorvejen over Fyn endnu ikke er taget i 
brug og hvad udsigterne er for, at de kommer i brug, således at de kan 
informere bilisterne om ekstraordinære forhold som for eksempel dem, der 
var på strækningen søndag den 16. december og forårsagede flere uheld.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Skriv e-mail og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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